
ZAKAJ VREČKE NA ULICAH?
V prvi številki vašega glasila

»Naša skupnost« z dne 17. 1.
1984 smo objavili fotografijo
odloženih vrečk z odpadki ob
drevesu in članek avtorjj
ALESA CERNIVCA.

Ker je šlo v članku za dezin-
formacijo o zamenjavi smet-
njakov in kontejnerjev z vreč-
kami, objavljamo pravilno in-
formacijo glede odlaganja in
odstranjevanja komunalnih
odpadkov TOZD Javna higie-
na.

Po udloku o odstranjevanju
komunalnih odpadkov na ob-
močju ljubljanskih občin (Ur.
list SRS, št. 17/81) seza odla-
ganje odpadkov po 6. členu po-
rabljajo:

— tipski zaboji na kolesih in
— plastične vrečke.
Citirani odlok je tudi osnova

za spremembo načina odvoza
komunainih odpadkov, uvede-
nega pred časom na območju
KS Kodeljevo (er drugih KS v
občini Ljubljana Moste-Polje,
ko so bili iz rajona odstranjeni

klasični 80 litrski smetnjaki ter
odvoz usklajen z določili odlo-
ka.

Menimo, da naj bi bile vreč-
ke, kljub temu da jih odlok
predvideva in dopušča, le zača-
sna in prehodna oblika zbiranja
in odiaganja komunalnih od-
padkov, čimprej pa bi naj pri-
stojna krajevna skupnost orga-
nizirala nabavo in namestitev
zadostnega števila ustreznih
zabojčkov na kolesih na uradno
določena odvzemna mesta.

Za zgled lahko navedemo KS
Polje, Vevče, Novo Polje in še
nekatere druge, ki so veliko na-
redile pri organizaciji nabave in
namestilve zabojčkov na te-
renu ter s tem prispevale, da se
je število vrečk ob ograjah,
vhodih v stanovanjske in po-
slovne prostore, ob drevesih,
zelenicah itd. zmanjšalo na mi-
nimum.

Pripomniti moramo tudi, da
je na področju občine Ljubljana
Moste-Polje KS Kodeljevo

poleg KS Zelena jama tista, ki
ima najvišje število vrečk, kar
otežuje delo naše TOZD.

Kot dneva odvoza odpadkov
iz KS Kodeljevo sta določena
ponedeljek in četrtek, o čemer
smo obvestili krajevno skup-
nost. Koliko so o tem informi-
rani krajani, nam ni znano,
predvidevamopa lahko, da bolj
slabo, saj naša terenska kon-
trola opaža, da se na terenu ra-
jona Kodeljevo pojavijo
oddane vrečke že pol ure po
pobiranju oziroma odvozu.
Takšno odlaganje daje videz
slalno nepobranega rajona, če-
prav je vrečke dovoljeno po
odloku odlagati šele zvečer
pred dnevom odvoza oziroma v
zgodnejših jutranjih urah na
dan odvoza.

Videz našega mesta, med
drugim tudi KS Kodeljevo,
lahko izboljšamo $ čimprejšnjo
nabavo ustrezncga števila kon-
tejnerjev ter njihovo razmesti-
tvijo na terenu.

Naša strokovna služba je pri-
pravljena v vseh primerih pri-
skočiti na pomoč krajevni
skupnosti z bogalimi izkuš-
njami ter s tem prispevati k
izboljšanju človekovega bival-
nega okolja in zagotoviti pri-
mernega higi«nskega režinia na
lerenu.

Za objavo informacije, ki bo
prav gotovo prispevala k izbolj-
šanju kvalitete naših storitev,
se vam najlepše zahvaljujemo.

Hkrati se opravičujemo kra-
janom KS Kodeljevo za izpade
prupdvozu odpadkov v decem-
briF preteklega leta in nepo-
sredno pred novim letom 1984
in prve dni po njem. Do tega je
prišlo predvsem zaradi uvaja-
nja nove tehnologije odvoza na
področju krajevnih skupnosti v
občini Ljubljana Moste-Polje
ter v zvezi s tem nove rajoniza-
cije za nekatera področja.

Upamo, da bo kvaliteta naših
uslug v prihodnje zadovoljivej-
ša.
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